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Адрес SKS Bottle & Packaging Inc. 
2600 7th Avenue 
Building 60 West 
Watervliet NY 12189

Страна New York

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
SKS Bottle & Packaging, Inc., is a world wide supplier of packaging, containers, scientific labware, glass bottles, glass Jars, amber bottles and jars,
blue cobalt bottles and jars, green bottles and jars, pumps and sprayers, metal cans, and metal tins. We supply every industry including cosmetics,
herbal, industrial, chemical, pharmaceutical and many more. We supply packaging components, Bottles, jars, vials, closures to a wide variety of
customers. If you need 100 or 100 million, SKS is the place to purchase your containers. SKS offers a variety of decorating options for your bottles and
jars to complete your entire packaging needs. Along with supplying containers and closures, we specialize in multi-color silk screening, thermal
labeling, and labeling. For decorating information, send us a sample of what you´d like decorated, along with the quantity needed, and we will prepare
a quotation specifically for you.

Company Profile of SKS Bottle & Packaging Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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